German Version

"Fearce" gründeten sich im Sommer 2009 aus 5 Musikern verschiedenster Metal-Genres, die sich nach einigen Jam Sessions zu einer Band zusammengefunden hatten.

Die verschiedenen Einflüsse auf die gemeinsame Musik brachten ein vielseitiges Klangbild hervor, in dem typische Old-School-Metalmerkmale ebenso ihren Platz finden, wie neue Elemente aus Hardcore, Alternative und Nu Metal. Das Ergebnis lässt sich wirklich sehen:
Aggressive bis melodische Vocals und straighte, kompromisslose Gitarrenriffs, unterlegt von einer präzisen Rythmussection aus Drums und Bass, welche auch vor Funk- oder Hip Hop-Grooves, die sich nahtlos in die Riffs einfügen, nicht halt macht.

Die Komposition und Produktion der Songs passiert komplett in Eigenregie, bevorzugt nach durchzechten Nächten.

English Version

„Fearce“ was founded in summer 2009 by five musicians, which came from various genres of Metal, deciding to play together in a Metal band that concentrates all the best from the musicial origin of every individual.

These influences which include typical stylistic elements from both „Old-Shool-Metal“ and „Nu Metal, NWOAHM and Hardcore“ melted into a completely new sound, that was never seen before and is likewise worth to be seen:
Aggressive and melodic vocals, that you can immediately associate with bands like Machine Head and Alice In Chains, straight and uncompromising guitar riffs as well as a precise rythm section consisting of drums and bass, brought down to a round figure by elements that you would not expect in metal, namely elements from Funk and Hip Hop music.

Both songwriting and production is hundred percent self-made !

